
1 

 

 
Zápis č. 1/2022 z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Lány 

 
Den konání:                        21.2.2022 
Místo konání:    sál Restaurace Narpa, č.p. 317, Lány 
Jednání probíhalo od - do:  18:00 – 19:30 hodin 
Členů zastupitelstva obce:  11 
(Jana Drastilová, Alena Hlavsová, Martina Hořejší, Ing. Vlastimil Hořejší,  
JUDr. Ernest Kosár, Petr Králíček, Dagmar Krátká, Ing. Ivana Píšová, Bc. Karel 
Pleiner, Ing. Vít Rybář, MBA, Karel Sklenička) 
 
Z toho: 11 přítomných 
  
Omluveni:  0 
Občanů: 7 
  
Program jednání: 
1. Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele 
2. Schválení programu 
3. Kontrola usnesení č. 7/2021 ze dne 13.12.2021 
4. Kontrola zápisu č. 7/2021 ze dne 13.12.2021 
5. Zpráva činnosti starosty obce za uplynulé období 
6. Schválení smlouvy o provozování kanalizace Vašírov 
7. Projednání nákupu budovy č.p. 426 v k.ú. Lány 
8. Rozpočtová změna č. 1/2022 
9. Projednání návrhu na pořízení změny ÚP v k.ú. Vašírov 
10. Pronájem nebytových prostor Ke Hřbitovu č.p. 174 
11. Schválení prodeje pozemku par.č. 799/7 v k.ú. Lány 
12. Výzva k podáví žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce na rok 2022 
13. Volba přísedících Okresního soudu Rakovník 
14. Schválení účetní závěrky ZŠ Lány za rok 2021 
15. Schválení účetní závěrky MŠ Lány za rok 2021 
16. Diskuse 

 
K bodu č. 1 – Zahájení, určení ověřovatelů a zapisovatele 
Předsedající starosta obce Karel Sklenička navrhuje jako ověřovatele dnešního 
zápisu Dagmar Krátkou a Ing. Vlastimila Hořejšího. Jako zapisovatelku určuje 
Terezu Lomberskou. 
Jiný návrh nebyl vznesen, dává hlasovat k navrženému usnesení. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje ověřovatele zápisu Dagmar Krátkou a Ing. 
Vlastimila Hořejšího, zapisovatelku Terezu Lomberskou.  
 
Hlasování: pro: 11  proti: 0  zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/1 
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K bodu č. 2 – Schválení programu  
Starosta obce předkládá program dnešního zasedání a žádá zastupitele o návrhy 
na doplnění programu. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje program dnešního zasedání. 
 
Hlasování: pro:  11  proti: 0  zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/2 
 

 
 
K bodu č. 3 – Kontrola usnesení č. 7/2021 ze dne 13.12.2021  
Místostarostka  obce Lány Ing. Ivana Píšová provedla kontrolu usnesení č. 7/2021 z 
veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 13.12.2021 a konstatuje, že 
všechny úkoly byly splněny.   
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje kontrolu usnesení č. 7/2021 z veřejného 
zasedání ZO ze dne 13.12.2021. 
 
Hlasování: pro: 11   proti:  0 zdrželi se: 0  
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/3 
 

 
 
K bodu č. 4 – Kontrola zápisu č. 7/2021 ze dne 13.12.2021 
Starosta obce Lány Karel Sklenička konstatuje, že zápis z minulého veřejného 
zasedání ověřovatelé Jana Drastilová a Martina Hořejší podepsali. Písemně nebyly 
vzneseny žádné připomínky. Táže se, zda má k minulému zápisu někdo 
připomínku, není tomu tak. Starosta dává hlasovat o schválení zápisu z minulého 
zasedání zastupitelstva. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány schvaluje zápis č. 7/2021 z veřejného zasedání ZO ze 
dne 13.12.2021. 
 
Hlasování: pro: 11   proti: 0     zdrželi se: 0  
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/4 
 

 
K bodu č. 5 – Zpráva starosty obce o činnosti ZO za uplynulé období 
Starosta obce Lány Karel Sklenička seznamuje přítomné s činností zastupitelstva 
za období prosinec 2021 až únor 2022. Celkem proběhly 2 pracovní porady, dále 
byli zastupitelé informováni o chodu obce elektronickou formou. 
 

1) Změna dodavatele elektrické energie pro obec, protože v měsíci únoru 2022 
končila smlouva a stávající dodavatel energií nám chtěl neúměrně cenu 
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navýšit. Od 1.2.2022 je tedy dodavatel elektrické energie pro obec 
společnost ČEZ ESCO, a.s. 

2) Bylo zadáno vypracování projektové dokumentace na plynovodní přípojku 
pro 1. stupeň ZŠ. Dnes 21.2.2022 byla podána žádost o stavební povolení a 
v současné době se zpracovává i projektová dokumentace na ústřední 
vytápění, kdy by se stávající akumulační kamna vymění za plynové ústřední 
vytápění. Počítáme, že vše bude zrealizováno v měsíci červenci 2022.  

3) Byl zadán projekt rekonstrukce komunikace V Chaloupkách, kde společnost 
Vodárny Kladno – Mělník a.s. provede rekonstrukci vodovodní a kanalizační 
přípojky a následně obec udělá nový asfaltový povrch. 

4) Připravuje se výběrové řízení na opravu dalších komunikací. Jedná se o ulici 
Krátká a ČS Armády mezi ulicemi Polní a U Lipky. 

5) Velkou část pracovních porad ZO věnovali zastupitelé projednávání nabídky 
na nákup budovy č.p. 462 v k.ú. Lány. Projednání této nabídky je 
samostatným bodem dnešního veřejného zasedání zastupitelstva obce. 

6) Proběhly inventury majetku obce. 
7) Zatím nemáme výsledek dotačního řízení od NSA na rekonstrukci 

fotbalového areálu. Obec dostala vyrozumění, že vzhledem k tomu, že ještě 
není schválený rozpočet státu, odsouvá se rozhodnutí NSA o dotacích na 
měsíc březen 2022.  

8) V současné době se řeší problém s naplněním kapacity ZŠ. V případě, že 
budou opět dvě první třídy, musí se radikálně rozhodnout, jaké bude 
rozmístění tříd v ZŠ. Máme to již v nějaké přípravě, ale vše se bude odvíjet 
podle rozhodnutí o případném nákupu budovy č.p. 426 v k.ú Lány. Paní 
ředitelka požaduje, aby obec opustila budovu ZŠ s knihovnou a místo ní by 
se udělala třída. V tuto chvíli není volný žádný prostor, kam by se knihovna 
mohla přestěhovat.  

9) Jediná kulturní akce, která se uskutečnila, bylo Tříkrálové zpívání u betléma. 
Setkání u betléma mělo velmi dobrý ohlas. 

 
Diskuse: 
 
Zastupitel obce Karel Pleiner se dotazuje, zda u změny dodavatele energií se jedná 
o elektrickou energii i plyn. 
 
Starosta obce Karel Sklenička odpovídá, že se měnil pouze dodavatel elektrické 
energie. Plyn zůstává u stávajícího dodavatele a tím je společnost Innogy s.r.o. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány bere na vědomí zprávu starosty obce za uplynulé období 
prosinec 2021 až únor 2022. 
 
Hlasování: pro  11   proti:  0      zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/5 
__________________________________________________________________ 
 
K bodu 6 – Schválení smlouvy o provozování kanalizace Vašírov 
Starosta obce Lány předkládá zastupitelům ke schválení smlouvu o vkladu, pachtu 
a provozování vodárenské infrastruktury kanalizace mezi Obcí Lány a 
Středočeskými vodárnami, a.s. a Vodárnami Kladno – Mělník, a.s. Tato smlouva 
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bude platit po dobu zkušebního provozu ČOV Vašírov. Po vydání kolaudačního 
rozhodnutí bude schválen dodatek smlouvy na dobu neurčitou. 
 
Diskuse: ---------------- 
 
Návrh na usnesení: 
I. Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje smlouvu o vkladu, pachtu a 
provozování vodárenské infrastruktury kanalizace mezi Obcí Lány a Středočeskými 
vodárnami, a.s. a Vodárnami Kladno – Mělník, a.s. pro kanalizaci a ČOV Vašírov. 
 
II. Zastupitelstvo obce ukládá starostovi obce smlouvu podepsat. 
 
Hlasování: pro:  11     proti:  0      zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/6  
__________________________________________________________________ 
 
K bodu č. 7 – Projednání nákupu budovy č.p. 426 v k.ú. Lány 
Starosta obce Lány předkládá zastupitelům nabídku na nákup budovy bývalého 
muzea automobilů č.p. 426 v k.ú. Lány za cenu 17 000 000,- Kč.  
 
Předmětem nákupu je i pozemek parc. č. st. 591 o výměře 771 m², jehož součástí 

je stavba č.p. 426 (obč. vyb.), pozemek parc. č. st. 87/3 o výměře 139 m² a část 

pozemku parc. č. 129/1 o výměře cca 640m² dle přiloženého nákresu (příloha 1), 

vše v k.ú. a obci Lány.  

Součástí nákupu bude závazek kupujícího umožnit prodávajícímu vstup na 

zbývající část pozemku parc. č. 129/1, a to přes stávající přístup přes pozemek 

parc. č. 135/2 a nově oddělený pozemek z pozemku parc. č. 129/1 (dle přiloženého 

nákresu, v budoucnu ve vlastnictví kupujícího) a to formou věcného břemena. 

Diskuse: 
 
Starosta obce Karel Sklenička informuje zastupitele a přítomné občany o nové 
nabídce na směnu budovy bez č.p. na pozemku p.č. 390 v k.ú. Lány s doplatkem 
15 800 000 Kč za budovu č.p. 426 v k.ú. Lány. Nabídka byla na OÚ doručena 
21.2.2022 ve 13:00 hodin. Tato nabídka je platná do 25.2.2022. 
 
Starosta obce Karel Sklenička žádá zastupitele, aby se k předloženému návrhu 
vyjádřili. 
 
Zastupitelka obce Jana Drastilová konstatuje, že obec budovu č.p. 426 potřebuje, 
ale nelíbí se jí, že je obec časově omezenou nabídkou tlačená do rozhodnutí bez 
předchozího projednání na pracovní poradě zastupitelstva. Dále konstatuje, že 
pokud se bude o novém návrhu na VZ hlasovat, tak se hlasování zdrží. 
 
Zastupitel obce Ing. Vít Rybář MBA se dotazuje, zda je nějaký předběžný odhad 
kolik by rekonstrukce budovy č.p. 426 stála. 
 
Starosta obce Karel Sklenička odpovídá, že předběžný odhad na výši rekonstrukce 
není, ale při dnešních cenách se dá předpokládat, že rekonstrukce se bude 
pohybovat mezi 10- 20 miliony Kč. Záleží na tom, co by se v budově realizovalo, 
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jaká by byla forma vytápění aj. Pokud by se obec pro nákup budovy č.p. 426 
rozhodla, určitě by bylo vhodné podat žádost o dotaci na její rekonstrukci. 
 
Místostarostka obce Ing. Ivana Píšová si myslí, že není vhodné, aby se obec 
zbavovala vlastního majetku, který je zmíněn v nabídce na směnu budovy bez č.p. 
na p.č. 390 v k.ú. Lány. Budova je v majetku obce, ale pozemek pod budovou je 
v majetku Okresního výboru ČSTV TJ SOKOL, Lány. 
 
Zastupitelka obce Martina Hořejší, nelíbí se jí, že na rozhodnutí o nové nabídce je 
málo času a také cena se jí zdá vysoká. Přijde jí smysluplnější peníze investovat do 
nástavby ZŠ. 
 
Starosta obce Karel Sklenička doplňuje, že budova bývalého automobilového 
muzea by byla pro obec výhodná, ale cena za její nákup je vysoká. Obec má 
finanční rezervu, ale musí počítat v rozpočtu například s navýšením cen energií atd. 
 
Zastupitel obce Ing. Vlastimil Hořejší se dotazuje, zda je možné nový návrh na 
směnu budovy prodloužit. Zdá se mu na projednání málo času. 
 
Starosta obce Karel Sklenička odpovídá, že nabídka je platná do 25.2.2022. 
 
Místostarosta obce JUDr. Ernest Kosár sděluje, že o návrhu na směnu budovy není 
možné hlasovat na dnešním veřejném zasedání, protože nesplňuje zákonné 
podmínky pro směnu. Návrh na směnu musí být vyvěšen na úřední desce 
minimálně po dobu 15 dnů před konáním veřejného zasedání. 
 
Místostarostka obce Ing. Ivana Píšová souhlasí s názorem zastupitelky obce 
Martiny Hořejší, že je lepší investovat do nástavby ZŠ. 
 
Zastupitelka obce Dagmar Krátká také souhlasí a připojuje se k názoru zastupitelky 
Martiny Hořejší. 
 
Zastupitelka obce Alena Hlavsová se také připojuje k názoru zastupitelky Martiny 
Hořejší. 
 
Zastupitel obce Karel Pleiner sděluje, že pokud se bude na VZ zastupitelstva obce 
rozhodovat o návrhu na směnu budovy s doplatkem 15 800 000 Kč, tak se zdrží 
hlasování. 
 
Občan Lán se dotazuje, zda má obec možnost, v případě že ZO neodsouhlasí 
nákup budovy č.p. 426, ovlivnit co v budově bude. 
 
Starosta obce Karel Sklenička odpovídá, že dle územního plánu obce je zde 
občanská vybavenost. To znamená, že majitel nemůže z budovy udělat například 
obytný dům, ale jinak obec nemůže ovlivnit to, co v budově bude, pokud to bude 
splňovat parametry občanské vybavenosti. 
 
Zastupitel obce Ing. Vít Rybář MBA sděluje, že se na pracovní poradě se 
zastupitelé dohodli, že by se akceptovala cena do 14 000 000 Kč, ale i přes to, že 
nabídka od současného majitele budovy č.p. 462 je stále vyšší, tak by byl pro nákup 
budovy. 
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Starosta obce Karel Sklenička se dotazuje zastupitele Ing. Víta Rybáře MBA, zda je 
pro směnu budovy bez č.p. na pozemku č. 390 v k.ú. Lány s doplatkem ceny 
15 800 000 Kč. Dále informuje, že se zastupitelé mohou dohodnout o vyškrtnutí 
bodu o nákupu budovy č.p. 462 z programu VZ a o nákupu nehlasovat. 
 
Zastupitelka obce Jana Drastilová navrhuje udělat předběžný rozpočet na 
rekonstrukci a podle toho se rozhodnout. Pokud by to nebylo možné vzhledem 
k časově omezené nabídce, tak se připojuje k názoru zastupitelky Martiny Hořejší 
budovu nekupovat, ale raději peníze investovat do nástavby ZŠ. 
 
Starosta obce Karel Sklenička dává hlasovat o původní nabídce. 
 
Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo obce Lány po projednání  schvaluje nákup budovy č.p. 426 v k.ú. 
Lány za navrhovanou cenu 17 000 000 Kč. 

 
Hlasování: pro  1  proti: 9 zdrželi se: 1 
 
Návrh nebyl přijat jako usnesení č. 1/2022/7 
 

 
K bodu č. 8 – Rozpočtová změna č. 1/2022 
Předseda finančního výboru ing. Hořejší předkládá rozpočtovou změnu č. 1/2022- 
viz.příloha č. 1. 
 
Diskuse: ----------------- 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje rozpočtovou změnu č. 1/2022 – příloha 
č.1  

 
Hlasování: pro  11   proti:  0      zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/8 
  
 
 
K bodu č. 9 – Projednání návrhu na pořízení změny ÚP v k.ú. Vašírov 
Starosta obce předkládá k projednání návrh na pořízení změny ÚP v k.ú. Vašírov 
zaslaný Nadačním fondem Věry Třebické – Řivnáčové, se sídlem Černá 9/646,110 
00 Praha1. Jedná se o pozemek p.č. 502  a část pozemku p.č. 341 o výměře cca  
23 000 m2 v k.ú. Vašírov (orná půda a ostatní plocha) Navrhovaná změna se týká 
zahrnutí navrhovaných pozemků do ploch určených pro bydlení (typ bydlení 
venkovské). Pozemky, jichž se návrh týká, jsou ve vlastnictví navrhovatele a 
jediným důvodem pro změnu je všeobecný zájem o bydlení v rodinných domech.  
Žádost byla dána k posouzení zpracovateli ÚP Ing. arch. Pokojové. Dle odborného 
názoru zpracovatele ÚP má obec v platném územním plánu dostatečné množství 
nevyužitých ploch určených pro zástavbu a není vhodné tyto plochy nadále 
rozšiřovat, protože obec nemá dostatečné občanské vybavení /kapacita ZŠ, MŠ, 
aj./ pro další rozšiřování zástavby. Ve východní části zamýšleného území je veden 
také vysokotlaký plynovod, jehož ochranné pásmo zasahuje do tohoto území. 
Z výše uvedených důvodů zpracovatel ÚP nedoporučuje žádosti vyhovět. 
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Diskuse:  
Zastupitelka Dagmar Krátká souhlasí s návrhem zpracovatelky územního plánu. 
 
Zastupitelka Alena Hlavsová také souhlasí se stanoviskem Ing. arch. Pokojové. 
 
Návrh usnesení: 
  
Zastupitelstvo obce Lány po projednání neschvaluje návrh na pořízení změny 
územního plánu na pozemcích parc. č. 502 a 341 v k.ú. Vašírov. 
 
Hlasování: pro:  11     proti:  0      zdrželi se:  
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/9 
 

 
K bodu č. 10 – Pronájem nebytových prostor Ke Hřbitovu č.p. 174 
Místostarosta obce JUDr. Ernest Kosár předkládá návrh na pronájem nebytových 
prostor č.p. 174 v ul. Ke Hřbitovu. Jedná se o firmu VaRaPo s.r.o. Kladno, která by 
v těchto prostorách zachovala stávající prodej potravin, drogerie, zeleniny apod. 
Záměr byl vyvěšen po dobu 15 dní na úřední desce obce Lány. 
 
Diskuse: ----------------- 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje pronájem nebytových prostor č.p.174 
v ulici Ke Hřbitovu firmě VaRaPo s.r.o. Kladno. 
 
Hlasování: pro:  11    proti:  0      zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/10 
__________________________________________________________________ 
 
K bodu č. 11 – Schválení prodeje pozemku par.č. 799/7 v k.ú. Lány 
 
Místostarosta obce JUDr. Ernest Kosár předkládá zastupitelstvu ke schválení 
záměr prodat pozemek parc. č. 799/7 v k.ú. Lány o výměře: 11 m2, způsob využití: 
ostatní plocha paní TL za cenu 160,- Kč/ m2.  
 
Záměr prodat výše uvedený pozemek byl vyvěšen na úřední desce obce Lány 15 
dní před veřejným zasedáním zastupitelstva obce (3.2.2022). 
 
Diskuse: ---------------- 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje prodej pozemku parc.č. 799/7 v k.ú. 
Lány o celkové výměře 11 m2 za částku 160,- Kč za m2 paní TL. 
 
Hlasování: pro:  11     proti:  0      zdrželi se: 0 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/11 
__________________________________________________________________ 
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K bodu č. 12 – Výzva k podání žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce na 
rok 2022 
 
Místostarosta JUDr. Ernest Kosár navrhuje projednat a schválit Výzvu o poskytnutí 
dotace z rozpočtu obce na rok 2022 v rámci dotačního řízení obce Lány. 
 
Diskuse: --------------- 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje výzvu k podání žádosti o 
poskytnutí dotace z rozpočtu obce Lány na rok 2022. 
 
Hlasování: pro:  11     proti:  0      zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/12 
__________________________________________________________________
_ 
K bodu č. 13 – Volba přísedících Okresního soudu Rakovník 
 
Starosta obce předkládá zastupitelstvu návrh Okresního soudu v Rakovníku na 
kandidaturu Ing. Ivany Píšové na funkci přísedící pro Okresní soud v Rakovníku na 
období 2022-2026.  
 
Diskuse: ---------------- 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí s kandidaturou Ing. Ivany Píšové na 
funkci přísedící Okresního soudu Rakovník na období 2022 – 2026. 
 
Hlasování: pro:  10    proti:  0      zdrželi se: 1 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/13 
_________________________________________________________________ 
 
K bodu č. 14 – Schválení účetní závěrky ZŠ Lány za rok 2021   
 
Starosta obce Lány předkládá žádost ředitelky ZŠ Lány Mgr. Vrabcové o schválení 
účetní závěrky příspěvkové organizace ZŠ Lány za rok 2021. Hospodaření skončilo 
přebytkem ve výši  39.307,75Kč. 
Doplňková činnost skončila přebytkem 8.059,32 Kč. 
Ředitelka ZŠ žádá o převod celkem 47 367,07 Kč do rezervního fondu ZŠ. 
 
Diskuse: ---------------- 
 
Návrh usnesení: 
I. Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje účetní závěrku příspěvkové 
organizace ZŠ Lány sestavenou k rozvahovému dni 31.12.2021 v celkovém zisku 
47 367,07 Kč. 
 
II. Zastupitelstvo obce schvaluje převod zisku hospodaření za rok 2021 v celkové 
výši 47 367,07 Kč do rezervního fondu ZŠ Lány. 
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Hlasování: pro:  11     proti:  0      zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/14 
__________________________________________________________________ 
 
K bodu č. 15 – Schválení účetní závěrky MŠ Lány za rok 2021   
 
Starosta obce Lány předkládá žádost ředitelky MŠ Lány Miluše Vaněčkové o 
schválení účetní závěrky příspěvkové organizace MŠ Lány za rok 2021. 
Hospodaření skončilo přebytkem ve výši 7 565,50 Kč. 
Ředitelka MŠ žádá o převod zisku hospodaření z roku 2021 v celkové výši 7 565,50 
Kč, z toho do rezervního fondu částku 1 565,50 Kč a do fondu odměn částku 
6 000,- Kč. 
 
Diskuse: ---------------- 
 
Návrh usnesení: 
I. Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje účetní závěrku příspěvkové 
organizace MŠ Lány sestavenou k rozvahovému dni 31.12.2021 v celkovém zisku 
7 565,50 Kč. 
 
II. Zastupitelstvo obce Lány schvaluje převedení zisku hospodaření z roku 2021 
v celkové výši 7 565,50 Kč, z toho do rezervního fondu částku 1 565,50 Kč a do 
fondu odměn částku 6 000,- Kč. 
 
Hlasování: pro:  11    proti:  0      zdrželi se: 0 
 
Návrh byl přijat jako usnesení č. 1/2022/15 
 
__________________________________________________________________ 
 
K bodu č. 16 – Diskuse 
 
Zastupitel obce Ing. Vít Rybář MBA se dotazuje, jaký bude další postup s 
dnešní nabídkou na směnu budovy s doplatkem 15 800 000 Kč. 
 
Starosta obce Karel Sklenička odpovídá, že o dnešním návrhu není možné 
hlasovat, protože nesplňuje zákonné podmínky, tak jak vysvětlovat místostarosta 
obce JUDr. Ernest Kosár. Návrh na směnu musí být zveřejněn na úřední desce 
minimálně patnáct dnů před veřejným zasedáním. 
 
Zastupitel obce Ing. Vít Rybář MBA se tedy dotazuje, jaké stanovisko obec 
k nabídce ze dne 21.2.2022 zaujme.  
 
Starosta obce Karel Sklenička odpovídá, že současnému majiteli budovy č.p. 462 
bude sděleno, že jeho původní nabídku na nákup budovy za cenu 17 000 000 Kč 
nemůže obec přijmout a dnešní nová nabídka na směnu budovy není hlasovatelná 
na dnešním VZ, protože nesplňuje zákonné podmínky na směnu.  
 
Starosta obce Karel Sklenička dále sděluje, že řeší s majitelem Rynholeckého 
dvora omezení dopravy na Bílé cestě. Na odbor dopravy Magistrátu města Kladno 
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byl zaslán požadavek na omezení dopravy. Obec Rynholec má už omezení 
dopravy na Bílé cestě schválené. Nyní se čeká na vydání rozhodnutí o omezení 
dopravy z Magistrátu města Kladno. Po vydání tohoto rozhodnutí bude na Bílou 
cestu instalováno dopravní značení se zákazem vjezdu pro motorová vozidla. 
 
 
 
 
Dále se do diskuse nikdo nepřihlásil a zasedání zastupitelstva bylo ukončeno 
v 19:30 hod. 
 
________________________________________________________________ 
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SOUHRN PŘIJATÝCH USNESENÍ 
ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE LÁNY 1/2022 

ze dne 21. února 2022 
 

 
1/2022/1 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje ověřovatele zápisu Ing. Vlastimila 

Hořejšího a Dagmar Krátkou, zapisovatelku Terezu Lomberskou. 
 
 
1/2022/2 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje program dnešního zasedání. 
 
 
1/2022/3 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje kontrolu usnesení č. 7/2021  
  z veřejného zasedání ZO ze dne 13.12.2021. 
 
 
1/2022/4 Zastupitelstvo obce Lány schvaluje zápis č. 7/2021 z veřejného 

zasedání ZO ze dne 13.12.2021. 
 
 
1/2022/5 Zastupitelstvo obce Lány bere na vědomí zprávu starosty obce za 

uplynulé období prosinec 2021 - únor 2022. 
 
 
1/2022/6 I. Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje smlouvu o vkladu, 

pachtu a provozování vodárenské infrastruktury kanalizace mezi Obcí 
Lány a Středočeskými vodárnami, a.s. a Vodárnami Kladno – Mělník, 
a.s. pro kanalizaci a ČOV Vašírov. 

 
                     II. Zastupitelstvo obce ukládá starostovi obce smlouvu podepsat. 
 
 
1/2022/8 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje rozpočtovou změnu č.  

1/2022 – příloha č.1  
 
 
1/2022/9       Zastupitelstvo obce Lány po projednání neschvaluje návrh na pořízení  

změny územního plánu na pozemcích parc. č. 502 a 341 v k.ú. 
Vašírov. 

 
 
 
1/2022/10  Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje pronájem nebytových 

prostor č.p.174 v ulici Ke Hřbitovu firmě VaRaPo s.r.o. Kladno. 
 
 
1/2022/11   Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje prodej pozemku parc.č. 

799/7 v k.ú.Lány o celkové výměře 11 m2 za částku 160,- Kč za m2 
paní TL. 
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1/2022/12  Zastupitelstvo obce Lány po projednání schvaluje výzvu k podání 
žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Lány na rok 2022. 

 
 
 
1/2022/13      Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí s kandidaturou Ing. Ivany 

Píšové na funkci přísedící Okresního soudu Rakovník na období 
2022 – 2026. 

 
 
1/2022/14   I. Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje účetní závěrku 

příspěvkové organizace ZŠ Lány sestavenou k rozvahovému dni 
31.12.2021 v celkovém zisku 47 367,07 Kč. 

 
                        II. Zastupitelstvo obce schvaluje převod zisku hospodaření za rok 

2021 v celkové výši 47 367,07 Kč do rezervního fondu ZŠ Lány. 
 
1/2022/15   I. Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje účetní závěrku  

příspěvkové organizace MŠ Lány sestavenou k rozvahovému dni 
31.12.2021 v celkovém zisku 7 565,50 Kč. 

 
                        II. Zastupitelstvo obce Lány schvaluje převedení zisku hospodaření 

z roku 2021 v celkové výši 7 565,50 Kč, z toho do rezervního fondu 
částku 1 565,50 Kč a do fondu odměn částku 6 000 Kč. 

 
 
 

SOUHRN NEPŘIJATÝCH USNESENÍ 
ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE LÁNY 1/2022 

ze dne 21. února 2022 
 
 

1/2022/7 Zastupitelstvo obce Lány po projednání  schvaluje nákup budovy č.p. 
426 v k.ú. Lány za navrhovanou cenu 17 000 000 Kč. 

 
 
 
Ing. Vlastimil Hořejší                  
Ověřovatel                           …………………………………… 
 
Dagmar Krátká             
ověřovatel      ….……………………………….. 
 
Karel Sklenička    
starosta                               …………………………………… 
 
JUDr. Ernest Kosár  
Místostarosta                      …………………………………… 
 
 
Zapsala: Tereza Lomberská 
Zápis vyhotoven dne: 23.2.2022 


